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RADNI NA LOTNISKU

Port Lotniczy Poznań-Ławica był w październiku miejscem wyjazdowego posiedzenia sejmikowej Komisji
Gospodarki.
Prezes lotniskowej spółki (w której udziały ma także województwo) Mariusz Wiatrowski przedstawił
radnym charakterystykę samego portu, jak i rynku lotów pasażerskich w Wielkopolsce (specyficzny dla
portów regionalnych rozkład: 50 proc. dla tzw. tanich przewoźników, po około 25 proc. dla czarterów i
przewoźników tradycyjnych), a także wyniki finansowe spółki i liczbę pasażerów korzystających z
poznańskiego lotniska. Z kolei wiceprezes Grzegorz Bykowski przypomniał liczne inwestycje poczynione
na Ławicy w ostatnich latach i omówił planowane przedsięwzięcia (m.in. podniesienie kategorii systemu
ILS). Omówił też problemy wynikające z zapadających w sądach wyroków dotyczących odszkodowań
związanych z wokółlotniskowym obszarem ograniczonego użytkowania. Uczestnicy posiedzenia komisji
mieli też okazję naocznie zapoznać się z niektórymi poczynionymi ostatnio inwestycjami (jak nowoczesne
stanowisko do odladzania samolotów).
Ponadto radni zaopiniowali projekty sejmikowych uchwał na najbliższą sesję, a także zapoznali się z
projektem Planu zagospodarowania przestrzennego województwa wielkopolskiego 2020+.
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Dziękujemy za odwiedziny i zapraszamy ponownie

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

strona 3/3

./artykuly/48534/pliki/sejmik.png
http://www.tcpdf.org

